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Ν.Δ.: Κατασπατάληση τεράστιων ποσών σε αμυντικές προμήθειες που ανατίθενται χωρίς διαγωνισμό

Απόδειξη της αδιαφάνειας 
η επιστολή Σωτηρέλη
Αδιαφανείς διαδικασίες και εξυπηρέτηση μεγάλων οικονομικών 

συμφερόντων μέσω των εφοπλιστικών προγραμμάτων του υπουργείου 

Εθνικής Αμυνας καταγγέλλει η Νέα Δημοκρατία με αφορμή τις 

αποκαλύψεις του πρώην προέδρου του Ινστιτούτου Αμυντικών Αναλύσεων 

Γ. Σωτηρέλη με την επιστολή - βόμβα του προς τον Γ. Παπαντωνίου.

Του Ανδρέα Κούιρα

Κόλαφο ιόσο για ιην κυβέρνηση που 
κατασπαταλά τεράστια ποσά σε αμυ
ντικές προμήθειε5, ns οποίες αναθέ- 
τει απευθείας και χωρίς διαγωνισμούς, 
όσο και προσωπικά για ιον υπουργό 
Εθνικής Αμυνας αποτελεί η επιστολή 
παραίτησης του κ. Σωτηρέλη. Αυτό ε-

Διαστάσεις γενικότερης 

κόντρας στο 

εσωτερικό του 

ΠΑΣΟΚ λαμβάνει 
το θέμα

τημαίνει με δήλωσή του ο εκπρό- 
nos Τύπου ms Ν.Δ. θ. Ρουσόπου- 

λος. Ο κ. Ρουσόπουλος τονίζει επίσης 
πως η Νέα Δημοκρατία από καιρό και 
επανειλημμένα έχει καταγγείλει με συ
γκεκριμένα στοιχεία τις αδιαφανείς 
διαδικασίες -χωρίς διαγωνισμούς και 
με απευθείας ανα
θέσεις- στα εξο- 
πλιστικά προ
γράμματα. «Ερχε
ται σήμερα» ση
μειώνει ο εκπρό
σωπος Τύπου τη 
Ν.Δ. «ένα κυβερ
νητικό στέλεχος να 
μιλήσει ευθέως για εξυπηρέτηση με
γάλων οικονομικών συμφερόντων μέ
σω των εξοπλιστικών προγραμμάτων 
και των προμηθειών του υπουργείου 
Εθνικής Αμυνας».

Επιχειρώντας να δικαιολογήσει τα 
αδικαιολόγητα και να καλύψει τη σή
ψη και τη διαφθορά που επικρατεί στο 
Δημόσιο επί κυβερνήσεως Σημίτη, ο 
υπουργός Τύπου X. Πρωτόπαπας α
πάντησε στη Ν.Δ. ισχυριζόμενος πω$ 
«στις προμήθειες των Ενόπλων Δυ
νάμεων τηρούνται οι προβλεπόμενες 
'■-όμιμες διαδικασίες».

«άψευση
Τον διαψεύδει όμως ο κ. Σωτηρέλης, 

που αποτελεί κομματικό στέλεχος με 
ισχυρές προσβάσεις στο Μέγαρο Μα
ξίμου, με την επιστολή του στον Γ. Πα
παντωνίου, κατηγορώντας τον ίδιο και 
τους στενούς συνεργάτες του για εξυ
πηρέτηση σκοπιμοτήτων και στυγνών 
οικονομικών συμφερόντων.

Η επιστολή παραίτησής του συνο
δεύεται μάλιστα από ένα «non paper» 
στο οποίο αναφέρει ονόματα και στοι
χεία σχετικά με us πιέσεις που υπο
στηρίζει ότι δέχτηκε για την εξυπη
ρέτηση συμφερόντων και αλλότριων έρ
γων.

Φαίνεται πάντως πως το θέμα που 
ανέκυψε με την επιστολή παραίτησης 
του πρώην προέδρου του Ινστιτούτου 
Αμυντικών Αναλύσεων δεν περιορί
ζεται σε αντιπαράθεση υπουργείου 
Εθνικής Αμυνας και Σωτηρέλη, αλλά 
λαμβάνει διαστάσεις γενικότερης κό
ντρας μεταξύ Μαξίμου και Πενταγώ
νου, εν όψει μάλιστα των εξελίξεων που 
αναμένονται στο εοωιερικό του ΠΑΣΟΚ 
στο δρόμο προς τις εκλογές.

Η αναφορά άλλωστε του ονόματος 
του στενού συνεργάτη του πρωθυ
πουργού κ. Κοσμίδη στην περίπτωση 
ms απομάκρυνσης του Σ. Κοσκοβό
λη από τη διοίκηση της ΕΒΟ-ΠΥΡΚΑΛ, 
στην επιστολή Σωτηρέλη, ερμηνεύε
ται ως ενέργεια για την πρόκληση ρήγ
ματος στο εσωτερικό του Πενταγώνου 
με ώθηση από το Μαξίμου και στόχο 
να πληγεί το προφίλ του Γ. Παπαντω
νίου.

Κάπ τέτοιο διέψευσε ωστόσο ο πρώ
ην πρόεδρος του ΙΑΑ, εμμένοντας ό
μως ταυτόχρονα στα αναφερόμενα 
στην επιστολή του περί στήριξης τε
ράστιων και στυγνών οικονομικών 

συμφερόντων από 
την ηγεσία του Πε
νταγώνου μέσω της 
ΕΒΟ-ΠΥΡΚΑΛ. Γε
γονός είναι πάντως 
πως ο υπουργός 
Εθνικής Αμυνας 
εμφανίζεται σφο
δρά ενοχλημένος 

από την έκταση που πήρε το θέμα 
(που αναμφισβήτητα έχει αντίκτυπο στην 
εικόνα του), ενώ η απάντηση στην ε- 
πιστολή-παραίτησης του κ. Σωτηρέλη 
χαρακτηρίζεται στο σύνολό ms ήπια, 
τη στιγμή που οι συνεργάτες του κ. Πα
παντωνίου άφηναν να εννοηθεί ότι 
θα είναι σε έντονο ύφος.

Το υπουργείο Αμυνας σε δελτίο Τύ
που κάνει λόγο για ασυνήθιστα οξείς 
προσωπικές και συκοφαντικές επιθέ
σεις κατά του υπουργού και των συ
νεργατών του, αφού πριν έχει αναφέ
ρει πως ο κ. Σωτηρέλης είχε τη στή
ριξη του κ. Παπαντωνίου όσο διετέλεσε 
πρόεδρος του ΙΑΑ, και χαρακτηρίζει 
ατυχή τη σύνδεση ms επιστολής πα

Τη συνέντευξη Κοσκοβολη ζήτησε ο εισαγγελέας
Το ενδιαφέρον του προϊσταμένου ms Εισαγγε
λίας Πρωτοδικών Αθηνών Δ. Παπαγγελόπου- 
λου προκάλεσαν οι καταγγελίες του 
αποπεμφθέντος προέδρου ms ΕΒΟ-ΠΥΡΚΑΛ 
Σ. Κοσκοβόλη για συμφέροντα που θέτουν σε 
κίνδυνο του δημόσιο συμφέρον και την ασφά
λεια ms χώρας. Συγκεκριμένα, ο κ. Παπαγγελό- 
πουλος ζήτησε το απομαγνητοφωνημένο 
κείμενο της συνέντευξής του στο ραδιοφωνικό 
σταθμό «Σκάι», προκειμένου να λάβει γνώση 
των καταγγελιών του. Em συνέχεια θα αποφα
σίσα αν πρέπει ή όχι να παρέμβα στο θέμα. 
Σύμφωνα με τον κ. Κοσκοβόλη, μεγάλες ξένςς 
εταιρίες και οι εκπρόσωποί τους στην Ελλάδα 
λυμαίνονται το χώρο των εξοπλιστικών προ
γραμμάτων, παίρνοντας m μερίδα του λέοντος 
από τις προμήθειες. «Εχουν μετατραπεί σε

μεγάλο βαθμό σε κελύφη», επισήμανε χαρα
κτηριστικά και συνέχισε, στηλιτεύοντας «ανορ
θόδοξες μεθόδους διαχείρισης των συμβάσεων 
με ξεπερασμένο σύστημα προμηθαών, γεγονός 
που έχα ως αποτέλεσμα να χάνονται τεράστιοι 
πόροι». Ο πρώην πρόεδρος και διευθύνων 
σύμβουλος της ΕΒΟ-ΠΥΡΚΑΛ σημείωσε πως οι 
δύο ααιρίες ήταν ζημιογόνες για το ελληνικό 
Δημόσιο, το οποίο την τελευταία 20αία δαπά
νησε για τη λατουργία τους πάνω από ένα τρι
σεκατομμύριο δραχμές. Τέλος, ο κ.
Κοσκοβόλης αναφερόμενος στην ανάθεση προ
μηθαών των Ενόπλων Δυνάμεων και ειδικά 
των πυρομαχικών για τα άρματα μάχης υποστή
ριξε πως το υπουργείο Αμυνας αρνείται να ανα- 
θέσα το έργο παραγωγής τους στη 
συγχωνευθείσα εταιρία.

ραίτησής του με την πρόσφατη μη α
νανέωση ms θητείας του προσωπικού 
του φίλου ως προέδρου της ΕΒΟ- 
ΠΥΡΚΑΛ. «Αλλωστε, η γενική, αόρι
στη και ατεκμηρίωτη αναφορά, κατά 
παράβαση κάθε δεοντολογίας, σε δή
θεν στήριξη “τεραστίων και στυγνών 
οικονομικών συμφερόντων" πρόδηλα 
στοχεύει στη νέα ηγεσία ms ενοποι
ημένης ΕΒΟ-ΠΥΡΚΑΛ, την οποία α
δικεί κατάφωρα και κατασυκοφαντεί» 
καταλήγει το υπουργείο Αμυνας στο δελ
τίο Τύπου.

Τη σύγκληση της Διαρκούς Επιτρο
πής Αμυνας της Βουλής ζήτησε ο Συ
νασπισμός προκειμένου ο αρμόδιος υ
πουργός να δώσει συγκεκριμένες α
παντήσεις στα ερωτήματα που έχουν

Ο Γ. Σωτηρέλης με την επιστολή 
του μιλάει ευθέως για εξυπηρέτη
ση μεγάλων οικονομικών συμφε
ρόντων μέσω των εξοπλιστικών 
προγραμμάτων και των προμη
θειών του υπ. Εθν. Αμυνας.

εγερθεί από πς καταγγελίες του πα- 
ραιτηθέντος προέδρου του Ινστιτούτου 
Αμυντικών Αναλύσεων Γ. Σωτηρέλη 
και του αποπεμφθέντος προέδρου και 
διευθύνοντος συμβούλου της ΕΒΟ- 
ΠΥΡΚΑΛ Σ Κοσκοβόλη. «Οι καταγγελίες 
του κ. Κοσκοβόλη και οι καταγγελίες 
του κ. Σωτηρέλη, πρώην προέδρου 
του Ινστιτούτου Αμυντικών Αναλύσε
ων, δημιουργούν πελώρια ερωτηματι
κά ως προς τους πραγματικούς λόγους 
των παιραιτήσεων αυτών, για us τύχε5 
της ΕΒΟ-ΠΥΡΚΑΛ και γενικότερα της 
πολεμικής βιομηχανίας» επισημαίνει 
ο βουλευπίς του Συνασπισμού Γ. Δρα- 
γασάκης. Από την πλευρά του, το 
ΔΗΚΚΙ κάνει λόγο για τεράστιο ηθι
κό και πολιτικό ζήτημα.

ΝΕΟ ΕΤΟΣ

Μηνύματα από 
Κακλαμάνη 
- Αριστερά

Στη διεξαγωγή των Ολυμπιακών 
Αγώνων και την ένταξη ins Κύ
πρου στην Ευρωπαϊκή Ενωση
επικεντρώνεται το μήνυμα του 
Προέδρου της Βουλής κ. Απ. 
Κακλαμάνη για το νέο έτος. 
Χαρακτηρίζει χρονιά-ορόση- 
μο για την Ελλάδα το 2004 και 
επισημαίνει ότι οι Ολυμπια
κοί ms Αθήνας θα γίνουν μια 
παγκόσμια γιορτή της ανθρω
πιάς και της νεολαίας.

Η Κεντρική Επιτροπή του 
ΚΚΕ στο πρωτοχρονιάτικο μή
νυμά της διαβεβαιώνει τον ελ
ληνικό λαό ότι «θα δουλέψει με 
μεγαλύτερο πείσμα, ικανότητα 
και αποτελεσματικότατα».

Αλλαγή πολιτικής

Ο Συνασπισμός αναφέρει ό
τι το 2004 είναι έτος εκλογών 
και υπογραμμίζει ότι η χώρα 
χρειάζεται αλλαγή πολιτικής: «Η 
ενίσχυση των δυνάμεων το’> 
ΣΥΝ και της ευρύτερης αναν^ 
ωτικής, ριζοσπαστικής και οι
κολογικής Αριστερός, των δυ- 
νάμων δηλαδή που θέλουν και 
μπορούν να είναι στην πρω
τοπορία των αγώνων, είναι η 
εγγύηση για μια προοδευτική 
πορεία της χώρας».

Ο πρόεδρος του ΔΗΚΚΙ κ. Δ. 
Τσοβόλας εύχεται το 2004 να 
είναι χρόνος αγάπης, ειρήνης 
και κοινωνικής αλληλεγγύσης, 
ενώ επισημαίνει ότι πρέπει να 
είναι και χρόνος ενεργοποίη
σης των απλών πολιτών ώστε 
να δημιουργηθούν καλύτερες 
συνθήκες για βελτίωση του βιο
τικού επιπέδου του λαού.

Κ. Καιοαβού

ΤΣΕΡΒΕΝΚΟΦΣΚΙ

Λύση για το 
όνομα έως 
το 2006

Τη βεβαιότητά του ότι το θέμα 
της ονομασίας των Σκοπιών θα 
επιλυθεί κατά τη διάρκεια της 
θητείας της κυβέρνησής του, η 
οποία διαρκεί έως το Σεπτέμ
βριο του 2006, εξέφρασε ο 
πρωθυπουργός της χώρας 
Μπράνκο Τσερβενκόφσκι.

Σε συνέντευξη Τύπου σχετι
κά με τις προτεραιότητες της κυ
βέρνησής του για το 2004 ο 
Σκοπιανός πρωθυπουργός τό
νισε ότι το ζήτημα της ονομα
σίας είναι αρκετά σύνθετο και 
οι πτυχές του πρέπει να εξε
ταστούν βήμα npos βήμα, ενώ 
υποστήριξε ότι το θέμα του ο
νόματος δεν είναι μόνο πολι
τικό αλλά σχετίζεται και με την 
κατάσταση ασφάλειας της χώ
ρας του.


